
                    Svanlevvej, 14-05-2025
Bestyrelsen:
Claus Brink bestyrelsesformand nr. 33 tlf. 41 26 43 16
Anders Ljungquist kasserer nr. 53 tlf. 28 92 02 18
Christian Barfod næstformand nr. 71 tlf. 40 42 19 49
Bo Schou bestyrelsesmedlem nr. 67 tlf. 21 31 12 93
Mathias Kjøngerskov bestyrelsesmedlem nr. 47 tlf. 53 66 82 60

Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Svanlevvej

Dato: 14. maj 2025 

Deltagende:  Anders Ljungquist, nr. 53
Claus Brink, nr. 33
Bo Schou, nr. 67
Christian Barfod, nr. 71 (referent)
Mathias Kjøngerskov

Aϐbud: Ingen

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde
Referatet fra det seneste bestyrelsesmøde er godkendt, sendt ud og lagt på 
Grundejerforenings hjemmeside (www.svanlevvej.dk)

2. Økonomi
Få mangler endnu at betale, én hustand hele beløbet en anden har betalt for lidt (har 
indbetalt gammel kontingentsats. 
Det har voldt en del udfordringer rundt omkring, at få rettet til i overførslerne – Det bør 
kunne gøres MEGET bedre til næste indbetaling. Vi har endnu ikke valgt at udskrive rykkere 
med gebyrer, men det kan åbenbart blive en nødvenlighed.

Investeringer:
Der er lavet fornyede investeringer for vejfondens midler, der er investeret for ca. kr. 160 
tkr.

3. Vedligeholdelse af grønne arealer / forskønnelse af grønne arealer
Udsynet ved udkørslen til den store Svanlevvej dækkes af buske ved nr. 5. Vi tager kontakt 
for en beskæring.
Vi er opmærksom på at ϐlere træer har det svært eller er ved at gå ud. Vi holder dem under 
opsyn, for fældning/erstatning med nye.
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Vi overvejer at opstille en høj brøndring til plantning af blomster, på hjørnet ved nr. 75 og 
legepladsen.

Græsset er efterset af gartneren, og kemisk afstukket.
Vi har fået tilbud på fejning af stamvej og stierne på kr. 4.000,- hvilket ligger ϐint ind i 
gartnerbudgettet. Vi accepterer tilbuddet. 

4. Vej og kloak
Opfølgning muligheden for at få skiltet Svanlevvej som ”blind vej” afventer stadig kommens 
svar.
Revneforsegling udestår, vi går en runde for inspektion, for vurdering af behovet for fornyet 
omgang.

5. Legeområder
Der er udført årligt eftersyn af legepladsen, rapporten afventes. 

Skilte med ordlyden ”Legeredskaberne er forbeholdt børn” Skiltet er opsat af Henrik. 

6. Snerydning
Intet nyt.

7. Fællesrådet 
Vi henviser desuden fortsat til www.kolthasselager.dk for ϐlere oplysninger om Kolt-
Hasselager Fællesråds arbejde.  Her ϐinder du også Fællesrådets nyhedsbreve.

8. Særlige emner
Det opfordres til, at grundejerne tager et kig langs kantstene og evt fejer, så der er ”fri bane” 
til at efterårets regn kan løbe i kloakkerne – også langs stamvejen. 
Vi minder hermed om, at det påhviler den enkelte grundejer selv at foretage græsslåning af 
græsarealer på udvendig side af hækken, samt fejning og afstikning af kantsten langs egen 
matrikel, samt klippe hække tilbage så skilte, el-/tv-skabe og lygtepæle står frit. Skel er 
ALTID på disses bagside, hvorfor ”sigtelinjen” er langs denne.

9. Kalender for kommende periode:
Ca. 6 årlige møder efter behov: Januar, februar/marts, maj, juni, september, november

Det næste bestyrelsesmøde: 18. juni 2025 kl. 20.00, hos Mathias

 Generalforsamling: Marts 2026
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10.Eventuelt
Mødet afsluttes.
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